
Haninge Hembygdsgille 
 
PROTOKOLL 
 
fört vid Haninge Hembygdsgilles årsmöte söndagen den 5 mars 2017  
i Sotholms härads tingshus i Västerhaninge. 
 
§ 1  Årsmötet öppnas 
Ordföranden Per Stavfors hälsar alla välkomna och förklarar årsmötet öppnat. 
Per Stavfors beskriver de många och fleråriga insatser som två medlemmar, Margareta 
Padellaro och Sune Nilsson, gjort för föreningen på olika sätt. För sina insatser belönas de 
med Hembygdsförbundets hedersnål med lagerkrans, diplom och blommor samt varma 
applåder från årsmötets deltagare. 
 
§ 2   Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
Till ordförande för årsmötet väljs Sune Nilsson och till sekreterare Anita Stjernström. 
 
§ 3    Godkännande av dagordning 
 

Årsmötet godkänner dagordningen. 
 
§ 4    Fråga om mötet är stadgeenligt utlyst 
Enligt stadgarna ska mötet utlysas till medlemmarna senast två veckor före årsmötet. 
Per informerar om att kallelsen fanns med i det senaste numret av Glimtar nr 1/2017  
och även fanns med i nr 4/2016 av Glimtar. 
 

Årsmötet beslutar att årsmötet har utlysts i enlighet med stadgarna. 
 
§ 5   Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Till justeringsmän tillika rösträknare väljes Mauritz Henriksson och Lars Palmgren. 
 
§ 6   Styrelseberättelse 
a)   Föreningens verksamhet år 2016 
Per Stavfors presenterar verksamhetsberättelsen för 2016. Han börjar med att redovisa 
styrelsens medlemmar och deras respektive ansvarsområde samt de två adjungerade: Sonja 
Borggren, utställningsansvarig, och Inger Eriksson ansvarig för medlemsregistret.  
Verksamhetsberättelsen har delats ut till de närvarande och finns också publicerad via 
hemsidan.  
Per Stavfors går punktvis igenom denna med möjlighet till frågor och synpunkter. Inga 
sådana ställdes, men Per kompletterar själv redovisningen av genomförda aktiviteter under 
året med t.ex. "Öppet hus" på nationaldagen och två söndagar till under sommaren och kurs 
i släktforskning. Han går sen snabbt igenom Gillets generella planerade programplan för 
2017.  
Anita Stjernström informerar om Skolmuseet som fyller 20 år 2017 och att det i år även är 
175-årsjubileum för den svenska folkskolan. Gillet uppmärksammar båda dessa jubileer bl.a. 
på Kulturarvsdagen i september.   
Per avslutar med att rikta styrelsens tack för alla arbetsinsatser från styrelse, medlemmar 
och andra frivilliga och ett tack för alla föremål och gåvor som Gillet har tagit emot under 
året.  
 

Årsmötet beslutar att styrelsens verksamhetsberättelse lägges till handlingarna. 
 
b)   Styrelsens ekonomiska redovisning för 2016 
Kassören Britt Holmberg förklarar varför årets resultat blev ett litet överskott mot förlusten i 
budgeten. Det beror på mer uthyrning och mer försäljning av böcker samt att satsningen på 
nya inventarier delvis skjutits till 2017. Ekonomin är god. 
 

Årsmötet beslutar att den ekonomiska redovisningen lägges till handlingarna. 



§ 7   Revisionsberättelse 
Ordinarie revisorer Birgitta Paulsson och Björn Hansson är närvarande. Birgitta läser upp 
revisionsberättelsen som tillstyrker att resultaträkningen och balansräkningen fastställs samt 
att de tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. Även revisionsberättelsen är utdelad. 
 
§ 8   Fråga om ansvarsfrihet 
 

Årsmötet beslutar att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 
 
§ 9   Behandling av motioner och styrelsens svar 
Inga motioner har förekommit. 
 
§ 10  Val av ordförande för verksamhetsåret 2017.  
Omval av Per Stavfors föreslås. 
 

Till ordförande för verksamhetsåret 2017 väljes Per Stavfors. 
 
§ 11   Val av minst 10 ledamöter för en tid av två år, varav halva antalet årligen  
Valberedningens förslag: 
Ledamöter som väljes på 2 år resp. 1 år: 
Martin Ahlsén omval 
Bengt Andersson omval 
Henry Hall  omval 
Leif Olsson  nyval 
Margareta Runqvist omval 
Ingrid Svensson omval 
Anita Stjernström omval för ett år 
Bo Stjernström  omval för ett år 
 

Ledamöter som kvarstår 1 år: 
Britt Holmberg 
Margareta Padellaro 
Ulf Nilsson 
Sven Klasenius 
 

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag 
 
§ 12 Val av två revisorer och två ersättare för dessa på ett år  
Valberedningen föreslår omval av Birgitta Paulsson och Björn Hansson som ordinarie 
revisorer på ett år och omval av Birgitta Runnman Olsson och Gun Kemperyd Olsson som 
ersättare på ett år. 
 

Årsmötet beslutar enligt ovanstående förslag. 
 
§ 13 Val av tre ledamöter i valberedningen på ett år 
Sune Nilsson ber om förslag. Sune anmäler sig själv som sammankallande och Inger 
Eriksson och Annita Olin är villiga att ingå i valberedningen.  
 

Årsmötet beslutar enligt ovanstående förslag. 
 
§ 14   Styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2017 
Verksamhetsplanen för 2017 är utdelad på mötet och finns utlagd på hemsidan. 
Per Stavfors går igenom verksamhetsplanen och stannar vid den nybildade 
Arkeologigruppens plan. Där har man till att börja med koncentrerat sig på våra runstenar, 
som ska skyltas. Arne Boman ställer fråga om systemet med runstensfaddrar, och Per svarar 
att en översyn av listan är på gång. Gruppen har kontakt med Länsstyrelsen för anvisningar 
om vad faddrarnas uppgift är och deras befogenhet omfattar.  
Anita utvecklar mer om Skolmuseets verksamhet och efterlyser flera funktionärer. På förslag 
från Ingrid Svensson skickas en lista runt där intresserade kan anteckna sig. 



Lars Palmgren undrar hur och när Handens museum och smedja ska flytta till Tyresta. Per 
svarar att en mängd formaliteter gör att flyttningen inte ännu är bestämd. 
 

Årsmötet accepterar verksamhetsplanen för 2017. 
 
§ 15   Fastställande av budget för 2017 
Britt Holmberg går igenom budgeten och påminner om överskottet 2016.  De sparade 
medlen för investeringarna kommer att användas detta år. 
 

Årsmötet godkänner och fastställer budgeten. 
 
§ 16   Fastställande av medlemsavgiften för år 2018 
Styrelsen föreslår oförändrad medlemsavgift för 2018. 
 

Årsmötet beslutar att fastställa medlemsavgiften för 2018 till 175 kr. 
 
§ 17 Övriga frågor 
Per Stavfors föreslår att vår mångårige och kunnige styrelsemedlem Henry Hall ska tilldelas 
hedersmedlemskap.  
 

Årsmötet instämmer och beslutar enligt förslaget. 
 

Mauritz Henriksson påpekar att den införskaffade röstförstärkaren bör användas vid möten 
av detta slag och andra sammankomster. Per lovar att bevaka detta. 
 
§ 18   Avslutning 
Per överlämnar en blombukett till den avgående styrelsemedlemmen Willy Brorsson och 
tackar honom för det år han funnits med i styrelsen. 
Sune Nilsson tackas för väl genomförda årsmötesförhandlingar. 
 
§ 19 Avslutning 
Årsmötets ordförande tackar för förtroendet att leda årsmötet och för visat intresse. Han 
välkomnar samtliga till kaffe och tårta i Krogsalen. 
 
Vid  protokollet: 
 
……………………………………. 
Anita Stjernström 
 
Justeras: 
 
……………………………………. 
Sune Nilsson, ordförande 
 
…………………………………… …………………………………… 
Mauritz Henriksson  Lars Palmgren 
  
 
 
 


